
2013D49184 Verslag houdende een lijst van vragen 

Nr Vraag 

1 Wat is de status omtrent het Nationaal Programma Palliatieve Zorg? Wanneer wordt er 
meer bekend over de doelstelling en vormgeving van het programma? 

2 De financiering van palliatieve zorg kent vele verschillende stromen: zijn er mogelijkhe-
den om de financiering meer te bundelen en stroomlijnen? 

3 Wat is de tussenstand t.a.v. de begroting van het Masterplan Orgaandonatie? 
4 Wat is de maximale omvang van de eindejaarsmarge voor de VWS-begroting? Kunt u 

een inzichtelijk maken wat de omvang is van de verwachte eindejaarsmarge voor de 
VWS-begroting op basis van de onderuitputting stand tweede suppletoire wet? Hoeveel 
daarvan betreft «echte» vertraging van uitgaven die naar verwachting volgend jaar 
alsnog tot besteding zullen komen en hoeveel betreffen meevallers? 

5 Blijft het budget van € 6 mln aan transitiemiddelen voor de decentralisatie langdurige 
zorg dat niet is uitgegeven aan transitieplannen nog beschikbaar voor 2015? 

6 Waarom is er minder uitgegeven aan fraudebestrijding? Wat was de oorspronkelijke 
raming, en welke activiteiten hebben geen doorgang gevonden of zijn later gestart? 

7 Kunt u verklaren waarom de voorraad antivirale middelen langer houdbaar is dan 
verwacht? 

8 Kunt u uitleggen waar de tegenvaller met betrekking tot de overgangsregeling FLO/VUT/
Ouderenregeling in de ambulancezorg door wordt veroorzaakt? 

9 Welke gevolgen heeft het niet geheel uitputten van de middelen voor geweld in 
afhankelijkheidsrelaties gevolgen gehad voor de vrouwenopvang? 

10 Kunt u een actueel overzicht geven van het eigen vermogen dat de gezamenlijke 
zorgverzekeraars tot op dit moment hebben opgebouwd? 

11 Kunt u een inschatting geven van de winst die zorgverzekeraars dit jaar boeken? 
12 Hoeveel mensen hebben op dit moment een betalingsregeling met hun zorgverzekeraar 

vanwege een betalingsachterstand? 
13 Wat is de meest actuele stand van zaken wat betreft het aantal mensen met een 

betalingsachterstand dat is aangemeld bij het CVZ? 
14 Hoeveel verpleeg- en verzorgingshuizen zijn er dit jaar gesloten? 
15 Hoeveel bedden in verpleeg- en verzorgingshuizen zijn er dit jaar afgestoten? 
16 Hoeveel bedden in GGZ-instellingen zijn er dit jaar afgestoten? 
17 Zijn er op dit moment ziekenhuizen die in financiële problemen verkeren? Zo ja, welke? 

Hoe reëel is het dat deze gaan sluiten? 
18 Hoeveel ziekenhuizen zijn er op dit moment verwikkeld in een fusieproces? Welke 

ziekenhuizen zijn dat? Wat is per fusie de stand van zaken? Dreigen hierbij (delen van) 
locaties te sluiten? 

19 Hoe hoog schat u de waarde van de gezamenlijke zorgverzekeraars? Waarop is die 
schatting gebaseerd? 

20 Wat is de oorzaak in de vertraging van het ZonMw-programma Palliatieve Zorg? Hoe 
staat dit programma in relatie tot het Nationaal Programma Palliatieve Zorg? Waaraan is 
de vertraging in het ZonMw-programma Deltaplan Dementie te wijten? 

21 Waardoor is de bestrijding van fraude vertraagd van start gegaan, en hoeveel procent 
van de uitgaven die wel begroot waren voor deze activiteiten is niet uitgegeven? 

22 Kan het budget van 5 miljoen euro voor bovenregionaal vervoer, dat op dit moment niet 
wordt uitgeput, worden herbesteed in het budget van het bovenregionaal vervoer, ten 
behoeve van bijvoorbeeld een uitgebreider kilometerbudget? 

23 Waardoor is er vertraging opgetreden in het Preventieprogramma en is in afwachting 
van het Nationaal Programma Preventie nog geen opdracht verleend voor het pro-
gramma op het terrein van de ondersteuning van het lokaal gezondheidsbeleid? 

24 Kunt u de correctie van het ouderbijdrage deel van verpleegvergoeding nader verklaren? 
25 Kunt u verklaren waarom de onderhandelingen met de bonden over de privatisering van 

de instellingen Almata en de Lindenhorst zijn opgeschort? 
26 Wanneer zullen de opdrachten voor het Deltaplan Dementie en het Nationaal Pro-

gramma Preventie worden verleend? 
27 Waaraan kan de hoger geraamde opbrengst van het aantal aan wanbestuurders 

opgelegde bestuursrechtelijke premies worden toegerekend? In hoeverre is dit te 
danken aan succesvol beleid op dit vlak, dan wel aan verbeteringen van de betalingspo-
sitie van wanbetalers? 
Kan worden aangegeven hoe het bedrag van € 18.9 mln aan extra bestuursrechtelijke 
premie is opgebouwd? Hoeveel meer mensen kregen een bestuursrechtelijke premie 
opgelegd? 

28 Wat is de verklaring van de mutatie 2e suppletoire begroting voor het beleid t.a.v. 
medische ethiek? 

29 Wat is de verklaring van de mutatie 2e suppletoire begroting voor het beschikbare 
bedrag voor de CCMO? Hoe kan het dat het tot nu toe uitgegeven bedrag nog ver onder 
het oorspronkelijke begrote uitgaven aan de CCMO ligt? 

30 In hoeverre komt een daling de uitvoeringskosten voor de HPV-vaccinatie ook voort uit 
een lager aantal deelnemers? 
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Nr Vraag 

31 Wat is de verklaring van de mutatie 2e suppletoire begroting voor de uitgaven aan het 
donorregister? 

32 Hoe verhoudt het bedrag van € 6,033 mln onderuitputting GIA in de toelichting bij artikel 
3 zich tot het bedrag van € 6,080 mln in de tabel in paragraaf 1.2.2? Kunt u aangeven 
welke subsidiemiddelen nu precies niet zijn uitgeput, en om welke bedragen het gaat? 
Blijven deze middelen via de eindejaarsmarge beschikbaar voor volgend jaar? 

33 Hoe is het mogelijk taboes en handelingsverlegenheid bij personeel in de gehandicap-
tenzorg weg te nemen, en onderzoek te laten verrichten naar de effectiviteit van 
interventies, als uiteindelijk in 2013 bij de opdrachten m.b.t. geweld in afhankelijkheids-
relaties slechts € 687.000 tot besteding zal komen en waar ten tijde van de Voorjaarsnota 
nog werd uitgegaan van € 3,1 mln? 

34 Hoe is te verklaren dat er voorschotten over 2012 bedoeld voor zorgverlening aan 
illegalen en onverzekerbare vreemdelingen zijn terug ontvangen? 

35 Wat is de verklaring van de mutatie 2e suppletoire begroting t.a.v. de extra uitgaven aan 
de subsidieregeling palliatieve zorg? 

36 Voor de afwikkeling van het faillissement van Stichting Zonnehuizen wordt € 12 mln 
gereserveerd. Zonnehuizen heeft inmiddels een doorstart gemaakt. Het verlies bedroeg 
op een omzet van € 87 mln, € 18 mln. Vanwaar is een bedrag van € 12 mln nodig? 

37 Indien er € 12 mln gereserveerd moet worden vanuit een garantiestelling vanuit VWS, 
kunt u een overzicht verschaffen van alle garantiestellingen die door VWS zijn 
afgegeven? 

38 Kan de staatssecretaris aangeven welke bedragen uit artikel 5 (jeugd) besteed worden 
op de BES-eilanden, in absolute en relatieve getallen? 

39 Kunt u uitleggen waarom de landelijke transitieplannen die uiteindelijke moeten 
uitmonden in lokale transitieplannen meer tijd hebben gevergd dan gedacht? 

40 Waardoor wordt de vertraging van het Kwaliteitsinstituut veroorzaakt? 
41 Waarom zijn verschillende activiteiten met betrekking tot fraudebestrijding later gestart 

dan voorzien? Welke activiteiten betreft dit? 
42 In hoeverre blijft het gereserveerde bedrag voor het ZonMw Preventieprogramma staan 

voor een later tijdstip nu de opdrachtverlening vertraging heeft opgelopen? Waarom 
heeft de opdrachtverlening voor een nieuw ZonMw-preventieprogramma vertraging 
opgelopen? In hoeverre heeft dit innovatie en implementatie in de preventieve sector 
vertraagd? 

43 Kan er een nadere uitsplitsing van de uitgaven aan de koepels van internaten voor 
schippers- en kermisjeugd gegeven worden? 

44 Kunt u een uitsplitsing geven van de hogere uitgaven voor de Wtcg, uitgesplitst naar 
prijs («p»)- en hoeveelheid («q»)-effecten? 

45 Waarom wordt het besparingsverlies kindregelingen niet opgevangen vanuit de eigen 
begroting van het ministerie van SZW? Waarom wordt dit besparingsverlies nu 
opgevangen vanuit de VWS begroting door een daling van de uitgaven van de doeluit-
kering voor de Jeugdzorg provincies en grootstedelijke regio’s? 

46 Welke onderdelen van het programma stelselherziening jeugd zijn vertraagd? Wat is hier 
de oorzaak van? 

47 Waarom is het juridisch verplichte deel van de uitgaven aan sport en bewegen zo veel 
lager dan de juridisch verplichte uitgaven aan de andere beleidsartikelen? 

48 Hoe worden de uitgaven die gemoeid zijn met de olympische ambitie besteed? 
49 Kunt u een nadere toelichting geven bij de verticale ontwikkeling van de BKZ-uitgaven, 

waarbij ook met een tabel inzichtelijk wordt gemaakt welke wijzigingen zich voor hebben 
gedaan ten opzichte van de eerste suppletoire begroting? 

50 Kunt u verklaren waarom de uitgavenraming zorgtoeslag naar beneden is bijgesteld? 
51 Wat behelzen de personele uitgaven aan de postactieven? 
52 Er wordt een reservering van € 50 mln gemaakt voor het VWS-deel van het verwachte 

boekwaardeverlies bij de verkoop van het Antonie van Leeuwenhoekterrein in Bilthoven. 
De staat heeft in 2012 een intentieverklaring getekend om het terrein om te vormen tot 
een life science-bedrijvenpark. Op dat moment is Bilthoven Biologicals BV voor een 
bedrag van € 32 mln verkocht aan het Serum Institute of India. Waar is de boekwaarde 
van € 50 mln op gebaseerd, en hoe verhoudt dat zich tot de genoemde intentieverkla-
ring? Voor rekening van welk(e) ander(e) departement(en) komt het boekwaardeverlies? 
Hoe groot is het totale verwachte boekwaardeverlies? 

53 Kunt u uitgebreid verklaren waardoor het BKZ met € 231 mln is onderschreden? Kunt u 
voorts verklaren waardoor die onderschrijding ten opzichte van de begroting 2014 met 
€ 29 mln is afgenomen? 

54 Kunt u nu al inzicht verschaffen in de hoogte van het bedrag dat gemoeid is met de 
lagere uitgaven voor geneesmiddelen over 2013? 

55 Waaruit bestaat het hogere totaal van de uitbetaling van algemene tegemoetkomingen 
Wtcg over 2012 en nabetalingen van tegemoetkomingen over voorgaande jaren? Zijn er 
hogere tegemoetkomingen per persoon uitbetaald, of zijn er meer mensen dan geraamd 
die recht hebben op een tegemoetkoming via de Wtcg?
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De voorzitter van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport, 
Neppérus 

De griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport, 
Teunissen
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